

1820. Index to the Journals.

LIBRARY, Report of the Committee appointed to examine the state of the same, 19. It is agreed to, 20.

Order of the House respecting the access to be had to the Books, 24.

MASTER in Chancery.

His report to the House, 22. See Bills and Committees Special.

MEMBERS of the House.

Present at the opening of the first Session of the tenth Provincial Parliament. They take the oath prescribed by the 31st of his present Majesty's Reign, 11.

MESSAGES—See Administrator.

To the Assembly, not admitted, 22. See Bills, and Committees Special.

N—

ORDER of the House, relating to the Library, see, Library.

PARLIAMENT, Provincial.

Proclamations for proroguing and convening it, 1, 2, 3, 4. For dissolving it and calling a new one, 5.

It is convened, 1. It is dissolved, 24.

PRIVILEGES—See Committees Special.

PROROGATIONS—See Writs.

Q—

R

SPEAKER of the Legislative Council.

He reports His Excellency's speech from the Throne, 14.

He lays before the House Letters of excuse from the Honorable Messrs. *De Gaspé, Burns, Coffin* and *Gugy*, 15.

He signifies to the House that the Honorable Messrs. Justice *Williams* and *Scott*, two Members of this House, had departed this life, 16.

He acquaints the House that he had procured the Books recommended to be added to the Library, 17.

He reports that this House has presented their Address to His Excellency the Administrator of the Government,

Of the Assembly,

Order from the Administrator of the Government to the Assembly, that they do choose a Speaker, to be presented for his approbation. He is presented and approved of, 12.

SPEECHES—See, Administrator.

THANKS of the House—See, Administrator and Addresses.

U—

V—

WRITS of Prorogations and Dissolution, 1 & 5. To be entered at large on the Journals of this House, 15.

X—

Y—

Z—

Index des Journaux. 1820.

MESSAGES.—Voyez, Administrateur.

A l'Assemblée, qu'elle n'a pas admis, 22.—Voyez—Bills et Comités Spéciaux.

N

ORATEUR du Conseil Législatif.

Il fait rapport de la Harangue de Son Excellence du Trône, 14.

Il met devant la Chambre les Lettres d'excuse des Honorables Messrs. *De Gaspé, Burns, Coffin*, et *Gugy*, 15.

Il informe la Chambre que les Honorables Messrs. Le Juge *Williams* et *Scott*, deux Membres de cette Chambre sont morts, 16.

Il informe la Chambre qu'il a reçu les livres demandés pour la Bibliothèque, 17.

Il fait rapport que la Chambre a présenté son Adresse à Son Excellence l'Administrateur du Gouvernement, 18.

De l'Assemblée.

Ordre de l'Administrateur du Gouvernement à l'Assemblée, de se choisir un Orateur qui lui sera présenté pour son approbation. Il lui est présenté, et il l'approuve, 12.

ORDRE de la Chambre, relatif à la Bibliothèque. Voyez, Bibliothèque.

REMERCIEMENTS de la Chambre—Voyez, Administrateur et Adresses.

PARLEMENT Provincial, Proclamations pour le proroger et le réunir, 1. et 4. Pour le dissoudre et en convoquer un nouveau, 5.

Il est convoqué, 11. Il est dissout, 24.

PRIVILEGES—Voyez, Comités Spéciaux.

PROROGATIONS—Voyez, *Writs*.

Q—

ROI, GEORGE TROIS, Notre Souverain Seigneur Le. Le Président et Administrateur du Gouvernement annonce Sa Mort à la Législature, et dissout en conséquence le Parlement, 24.

GEORGE QUATRE, Notre Souverain Seigneur Le. Son Avènement au Trône est annoncé à la Législature par le Président et Administrateur du Gouvernement, 24.

S

T—

U—

V—

WRITS de prorogations et dissolutions, 1 et 5. Ordre de les entrer tout au long sur les Journaux de la Chambre, 15.

X—

Y—

Z—